
Zápis z 6. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 

Které se konalo ve středu dne 4. května 2011 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici  v sekretariátu MěÚ 
Milevsko. 
  
                                                                     Z á p i s 
  
z 6. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 4. května 2011 od 17:00 
hodin v Domě kultury Milevsko. 
  
Přítomni: 
Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Bc. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, MUDr. Zdeněk Hobzek, 
Mgr. Marie Jelenová, JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, RSDr. Jiří Kotalík,  
JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. Ladislav Macháček, Mgr. Vlasta Machartová, 
p. Jaroslav Peták, p. Michal Polanecký, p. Marie Polívková, Ing. Pavel Procházka, 
MUDr. Miroslava Pučelíková, Ing. Ivan Radosta, Mgr. Ivana Stráská, Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. 
Martin Třeštík. 
Omluven: Ing. Václav Pavlečka. 
  
Program: 
  
Zahájení. 
Ustanovení orgánů zasedání. 
Schválení zápisu 5. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
  
  1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
  2. Prodej uvolněných bytů č. 5 v č. p. 875 ul. Jarlochova, č. 8 v č. p. 766  ul. P. Bezruče a 
      č. 5 v č. p. 745 E. Destinové v Milevsku - ukončení záměru - OISM 
  3. Prodej domu č. p. 24 v ulici Čs. legií včetně stavební parcely č. 167 a zahrady parc. č. 
      222/2 v k. ú. Milevsko - vyhlášení záměru - OISM 
  4. Žádost o odkoupení části pozemkové  parcely parc. č. 1961/28, v k. ú. Milevsko –      
      vyhlášení záměru - OISM 
  5. Žádost o prodloužení doby splácení u smlouvy o převodu vlastnictví bytové jednotky čp.       
      660/10 Tyršovo nám., Milevsko - OISM 
  6. Úprava ceny vodného a stočného pro Milevsko na hospodářský rok 2011 – 2012 - OISM 
  7. Prodej uvolněného bytu č. 5 v č. p. 875 ul. Jarlochova v Milevsku - vyhlášení      
      opakovaného záměru - OISM 
  8. Smlouva o smlouvě budoucí kupní na budoucí odkoupení pozemkové parcely parc. č.   
      1279/38 v k. ú. Milevsko do vlastnictví města Milevska - OISM 
  9. Návrh závěrečného účtu města Milevska za rok 2010 - OF 
10. Zásady pro poskytování cestovních náhrad členům zastupitelstva - OF 
11. Změna rozpočtu města Milevska č. 2/2011 - OF 
12. Plán kontrolní činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva města Milevska na rok 2011 –       
      KV ZMM 
13. Volba přísedících Okresního soudu v Písku - STA 
14. Zástavní smlouva - zajištění půjčky z Fondu rozvoje bydlení města Milevska - STA 
15. Provoz bazénů - MST 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Informace úřadu. 
Dotazy. 
Ukončení zasedání. 



  
Písemné materiály k bodům č. 1 – 15 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska a jsou 
přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi: 

-          zápis č. 1/2011 ze zasedání Finančního výboru ZMM 
-          Pozměňující návrhy k plánu kontrolního výboru p. Polaneckého 
-          vzdání se funkce přísedícího Okresního soudu v Písku 
-          zápisy č. 1,2,3 z Kontrolního výboru ZMM 

  
Ustanovení orgánů zasedání 
  
6. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, konstatoval 
přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho usnášeníschopnost. 
Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 
  
Ověřovatelé zápisu: 
MUDr. Zdeněk Hobzek, Ing. Ivan Radosta 
  
Návrhová komise byla schválena ve složení: 
Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Ivana Stráská, p. Jaroslav Peták. 
  
Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Lubomír Šrámek.  
  
Schválení zápisu 5. zasedání Zastupitelstva města Milevska 
Zápis 5. zasedání ZMM byl schválen bez připomínek. 
  
Zastupitelé schválili program 6. jednání Zastupitelstva města Milevska s tím, že bude rozšířen o bod č. 
15 – Provoz bazénů. 
  
1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. 
  
Usnesení č. 55/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí přehled: 

-          plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 5. zasedání ZMM, 
-          nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání 

ZMM  současného období č. 1 – 4. 
Přítomno: 20 pro-20, proti-0, zdržel se-0. 
  
2. Prodej uvolněných bytů č. 5 v č. p. 875 ul. Jarlochova, č. 8 v č. p. 766  ul. P. Bezruče a 
    č. 5 v č. p. 745 E. Destinové v Milevsku - ukončení záměru - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík.  
 

 
Usnesení č. 56/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje ukončení vyhlášeného záměru na prodej uvolněných bytů: 
- č. 5 v č.p. 875 ulice Jarlochova v Milevsku s příslušnou ideální částí společných prostor budovy a 
s příslušnou ideální částí parcely st. 911 a příslušnou částí pozemku parc. č. 1832/4, 
- č. 8 v č.p. 766 v ulici P. Bezruče v Milevsku s příslušnou ideální částí společných prostor budovy a 
s příslušnou ideální částí parcely st. 749, 
- č. 5 v č.p. 745 v ulici E. Destinové v Milevsku s příslušnou ideální částí společných prostor budovy a 
s příslušnou ideální částí parcely st. 740/1, 
II. schvaluje  prodej bytu č. 8 v č.p. 766 v ulici P. Bezruče v Milevsku s příslušnou ideální částí 
společných prostor budovy a s příslušnou ideální částí parcely st. 749 
paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX za nabízenou cenu 632.000 Kč, 
III. schvaluje prodej bytu  č. 5 v č.p. 745 v ulici E. Destinové v Milevsku s příslušnou ideální částí 
společných prostor budovy a s příslušnou ideální částí parcely st. 740/1 
panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX  za nabízenou cenu 700.010 Kč, 
IV. schvaluje Kupní smlouvy dle návrhu, 



V. pověřuje starostu města podpisem těchto Kupních smluv. 
Přítomno: 20 pro-20, proti-0, zdržel se-0. 
  
3. Prodej domu č. p. 24 v ulici Čs. legií včetně stavební parcely č. 167 a zahrady parc. č. 
    222/2 v k. ú. Milevsko - vyhlášení záměru - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 
  
Usnesení č. 57/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje vyhlášení záměru na prodej domu č. p. 24 v ulici Čs. legií včetně st. par. č. 167 a zahrady 
par. č. 222/2 v k. ú. Milevsko dle návrhu, 
II. jmenuje komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení Ing. Bohuslav Beneš, Bohumila 
Hlavínová a Eliška Kučerová. 
Přítomno: 20 pro-20, proti-0, zdržel se-0. 
  
4. Žádost o odkoupení části pozemkové  parcely parc. č. 1961/28, v k. ú. Milevsko –     
    vyhlášení záměru - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: JUDr. 
Kofroň, Ing. Procházka, p. Trojáček, Ing. Kozibrátka, Mgr. Třeštík, p. Polívková, Ing. Beneš, p. starosta, 
p. Polanecký. 
JUDr. Kofroň – navrhl doplnit v návrhu na usnesení před název Společenství vlastníků slovo „členy“. 
p. Trojáček a Ing. Kozibrátka – za Společenství vlastníků čp. 261 vysvětlili situaci týkající se uvedeného 
pozemku. 
p. Brouček – seznámil přítomné se svým záměrem na využití části pozemku, o který má jeho firma 
zájem. 
Mgr. Třeštík – domnívá se, že dle vyjádření obou zájemců o pozemek, se obě strany mohou dohodnout, 
proto využil práva předkladatele a navrhl stáhnout tento bod z programu jednání. 
p. Polanecký – navrhl stanovit termín k projednávání tohoto bodu, protože pozemek u čp. 261 se 
projednává bez výsledku již dlouhou dobu. 
Ing. Bc. Doubek – navrhuje vyhlásit záměr obecně. 
p. starosta – tento záměr bude předložen na příštím zasedání zastupitelstva. 
RSDr. Kotalík – domnívá se, že dohoda obou stran je možná. 
  
Tento bod byl stažen z programu jednání. 
  
5. Žádost o prodloužení doby splácení u smlouvy o převodu vlastnictví bytové jednotky čp.      
    660/10 Tyršovo nám., Milevsko - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: Ing. 
Šrámek, p. starosta, Mgr. Třeštík, Ing. Bc. Doubek. 
  
Usnesení č. 58/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje  prodloužení doby splácení kupní ceny u smlouvy o převodu vlastnictví bytové jednotky čp. 
660/10 Tyršovo nám., Milevsko a nájmu pozemku ze dne 08.03.2000 
s  panem XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX do 30.04.2021 dodatkem č. 2 ke smlouvě, 
II. pověřuje starostu města podpisem příslušného dodatku. 
Přítomno: 20 pro-20, proti-0, zdržel se-0. 
  
6. Úprava ceny vodného a stočného pro Milevsko na hospodářský rok 2011 – 2012 - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík a pan Křiklán – firma ČEVAK a. s. V rozpravě 
k tomuto bodu vystoupili: Ing. Bc. Doubek, p. Luxemburg, p. Polanecký, Ing. Beneš, Mgr. Třeštík. 
Ing. Bc. Doubek – upozornil firmu ČEVAK na chybné uvedení čísla v materiálu - dodatku č. 15 na stránce 
č. 3, správně má být uvedeno 438.000 m3. 
  
Usnesení č. 59/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. bere na vědomí podklady pro stanovení ceny vodného a stočného na hospodářský rok 2011/12 pro 
město Milevsko, 
II. schvaluje úpravu ceny vodného a stočného na hospodářský  rok 2011/2012 platnou od 01.06.2011 
(dvousložková cena vodného a stočného), pohyblivá složka domácnosti 49,35 Kč/m3, pohyblivá složka 



ostatní 49,35 Kč m3 a měsíční paušál dle velikosti vodoměru (pevná složka) 420 Kč/vodoměr/rok za 
vodoměr do 2,5 m3, ostatní poměrným způsobem. Roční nájem pro a.s. ČEVAK České Budějovice ve 
výši 5.460.000 Kč za rok. Uvedené ceny jsou bez DPH. 
III. pověřuje starostu města podpisem Dodatku č. 15 ke Smlouvě o nájmu ze dne 26.01.1996. 
Přítomno: 20 pro-19, proti-0, zdržel se-1. 
  
7. Prodej uvolněného bytu č. 5 v č. p. 875 ul. Jarlochova v Milevsku - vyhlášení     
    opakovaného záměru – OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustil JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
Usnesení č. 60/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje vyhlášení opakovaného  záměru na prodej  uvolněného bytu č. 5 v č. p. 875 ulice 
Jarlochova v Milevsku s příslušnou ideální částí společných prostor budovy, s příslušnou ideální částí 
parcely st. 911 a  s příslušnou částí pozemku parc. č. 1832/4 nejvyšší nabídce dle návrhu s minimální 
výchozí cenou 671.010 Kč, 
II. jmenuje komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení Ing. Bohuslav Beneš, Bohumila 
Hlavínová a Eliška Kučerová. 
Přítomno: 19 pro-19, proti-0, zdržel se-0. 
  
8. Smlouva o smlouvě budoucí kupní na budoucí odkoupení pozemkové parcely parc. č.  
    1279/38 v k. ú. Milevsko do vlastnictví města Milevska - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátil JUDr. Kupec, Ph.D. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: Ing. Bc. Doubek, Ing. Radosta, p. Polívková, Mgr. Stráská, Ing. 
Švára, Mgr. Třeštík. 
Ing. Bc. Doubek a Ing. Radosta - nesouhlasí s koupí pozemku, upozornili, že jím prochází vysoké napětí 
křížem přes celou parcelu. 
Mgr. Třeštík – město jinou možnost nedostalo a zjišťovalo si, že je možné přeložení vysokého napětí. 
  
Hlasování o návrhu usnesení k bodu č. 8: 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje   smlouvu o smlouvě budoucí kupní v předloženém znění, uzavřenou 
mezi            XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX a městem 
Milevskem,                 se sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 Milevsko, jejímž předmětem je budoucí 
odkoupení pozemkové parcely parc. č. 1279/38 o výměře 1268 m2v k. ú. Milevsko do vlastnictví města 
Milevska. Cena budoucích kupovaných pozemkových parcel je stanovena dohodou ve výši 50 Kč za 1 
m2.  
II. pověřuje starostu města podpisem smlouvy o smlouvě budoucí kupní. 
Přítomno: 20                                        pro-8, proti-5, zdržel se-7. 
Návrh nebyl přijat. 
  
9. Návrh závěrečného účtu města Milevska za rok 2010 - OF 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík a Ing. Španvirt – vedoucí OF. V rozpravě 
k tomuto bodu vystoupil Ing. Bc. Doubek. 
Ing. Bc. Doubek – seznámil přítomné se zprávou Finančního výboru ZMM, který s ním souhlasí bez 
výhrad. Poděkoval finančnímu odboru za provedenou práci při přechodu na nové účetnictví. 
Jednání opustili Mgr. Jelenová a JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
Usnesení č. 61/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje: 
a) plnění rozpočtu města Milevska za rok 2010 po konsolidaci s celkovými příjmy 
    241.610.163,68 Kč, celkovými výdaji 231.042.009,90 Kč, přebytkem 10.568.153,78 Kč 
    a financování zvýšením stavu na bankovních účtech ve výši 4.824.153,78 Kč v členění 
    dle přílohy č. 1, č. 3 a přílohy č. 7, 
b) rozbor hospodaření hospodářské činnosti města Milevska za rok 2010 s celkovými 
    náklady 21.006.722,37 Kč, celkovými výnosy 21.157.433,04 Kč a ziskem po zdanění 
    150.710,67 Kč v členění dle přílohy č. 4, 
c) rozbor hospodaření a finanční vypořádání příspěvkových organizací za rok 2010 dle 
    přílohy č. 8, 



d) výsledek finančního vypořádání města Milevska za rok 2010, a to převod výsledku 
    hospodaření hlavní činnosti, tj. zisk ve výši 11.274.431,89 na účet nerozděleného zisku 
    předchozích let a převod zisku hospodářské činnosti po zdanění ve výši 150.710,67 Kč 
    po úpravách dle přílohy č. 9 do příjmů rozpočtu na rok 2011, 
e) Závěrečný účet města Milevska za rok 2010 s vyjádřením souhlasu s celoročním 
    hospodařením bez výhrad; 
II. bere na vědomí: 
a) vyúčtování přijatých dotací v roce 2010 dle přílohy č. 2 s odvodem nevyčerpaných 
    účelových prostředků ve výši 1.060.270,00 Kč z rozpočtu na rok 2011, 
b) stav aktiv a pasiv města Milevska k 31. prosinci 2010 ve výši 1.076.379.911,19 Kč v členění 
    dle přílohy č. 5 a přílohy č. 6, 
c) zprávu auditora o výsledcích přezkoumání hospodaření města za rok 2010 dle přílohy č. 10. 
Přítomno: 18 pro-18, proti-0, zdržel se-0. 
  
10. Zásady pro poskytování cestovních náhrad členům zastupitelstva - OF 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Bc. Doubek – navrhl doplnit Zásady pro poskytování cestovních náhrad členům zastupitelstva v čl. 
3 takto: povolování zahraničních cest přechází do kompetence Rady města Milevska. 
p. Polanecký – upozornil na možné problémy vzhledem k tomu, že hodně zahraničních cest je např. do 
Rakouska ohledně příhraniční spolupráce. 
Mgr. Stráská – navrhla upravit podmínky používání soukromých vozidel na služební cesty. 
p. Peták – mohou vzniknout i situace, kdy je nutné podniknout zahraniční cestu např. během dvou dnů, 
bylo by pak nutné svolat mimořádnou radu. 
Ing. Šrámek – nákladnější zahraniční cesty se plánují s větším časovým předstihem. 
Mgr. Třeštík – jako předkladatel stáhl tento bod z programu jednání s tím, že bude doplněn a předložen 
na dalším jednání ZMM. 
  
Tento bod byl stažen z programu jednání. 
  
11. Změna rozpočtu města Milevska č. 2/2011 - OF 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: Mgr. 
Třeštík, Ing. Šrámek, Ing. Bc. Doubek, MUDr. Hobzek, Mgr. Stráská, MUDr. Pučelíková, p. Koliha, Ing. 
Beneš, Ing. Radosta. 
Mgr. Třeštík – mimo jiné informoval o nutnosti navýšení investičních výdajů na víceúčelové nádrže, 
které rada schválila z rozpočtové rezervy, jakmile dojde k úspoře, bude částka převedena zpět do 
rezervy. 
Ing. Šrámek – domnívá se, že navýšení investičních výdajů o 700.000 Kč na realizaci víceúčelových 
nádrží by mělo schvalovat zastupitelstvo. 
Mgr. Třeštík – rezerva v rozpočtu je určena k použití např. při nebezpečí z prodlení. 
p. Peták – upozornil na drobnou chybu v tabulce č. 1 – chybí název sloupce – číslo 2 (RU 2/2011). 
Ing. Bc. Doubek – zdůvodnil, proč nesouhlasí s rozpočtovou změnou v bodě č. 29 – bazény. Uvedl, že 
rada může převádět finanční prostředky do 1.000.000 Kč s výjimkou čerpání rozpočtové rezervy. 
Navrhuje, aby materiál v tomto bodu byl doplněn o odůvodnění na co je finanční částka použita a 
zastupitelstvo má přijmout rozpočtová opatření a ne vzít na vědomí. 
MUDr. Hobzek – bod č. 15 měl být projednán před bodem č. 11, protože obsahuje kalkulaci nákladů na 
bazény. 
Ing. Šrámek – navrhl hlasovat o usnesení odděleně. 
Ing. Bc. Doubek – souhlasí s odděleným hlasováním a navrhl seznámit přítomné, jak konkrétně bude 
navýšení výdajů využito. 
Mgr. Třeštík – seznámil přítomné s kalkulací víceúčelových nádrží, které je obsahem materiálu č. 15 
tohoto jednání zastupitelstva. 
Mgr. Stráská – citovala ze zákona o obcích, že radě obce je vyhrazeno zabezpečovat hospodaření obce 
podle schváleného rozpočtu, provádět rozpočtová opatření v rozsahu stanoveném zastupitelstvem 
obce. Rada svou pravomoc nepřekročila. 
MUDr. Pučelíková – dotaz, kolik bylo vyčísleno penále za to, že nádrže ještě nebyly předány. 
p. starosta – v současné době se řeší reklamace dna bazénu, kde vznikla prasklina podél kovové 
výztuže bazénu. Závada bude odstraněna odfrézováním, následným zalitím pryskyřicí a nátěrem 
v nejbližší době. Celková konstrukce bazénu není narušena. 
p. Koliha – požaduje vysvětlení, na co je třeba 700.000 Kč. 
Ing. Beneš – navrhl zaslat rozpočet na bazény se zápisem všem zastupitelům. 



Ing. Radosta – je šokován, že kalkulace je předložena zastupitelům až nyní, toto mělo být projednáno 
při vzniku projektů. 
  
Po dlouhé diskusi zastupitelů k tomuto tématu stáhl Ing. Šrámek svůj návrh na oddělené hlasování a 
přečetl návrh na usnesení dle pozměňovacího návrhu zastupitelů: 
Zastupitelstvo města Milevska v rámci změny rozpočtu č. 2/2011 a v členění dle přílohy č. 1: 
I. bere na vědomí rozpočtová opatření č. 20-28 a č. 30, 
II. schvaluje rozpočtové opatření č. 29. 
  
Pan starosta dal o výše uvedeném návrhu hlasovat: 
Hlasování: Přítomno: 20 pro-20, proti-0, zdržel se-0 
  
Usnesení č. 62/11 
Zastupitelstvo města Milevska v rámci změny rozpočtu č. 2/2011 a v členění dle přílohy č. 1: 
I. bere na vědomí rozpočtová opatření č. 20-28 a č. 30, 
II. schvaluje rozpočtové opatření č. 29. 
  
12. Plán kontrolní činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva města Milevska na rok 2011 –      
      KV ZMM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal JUDr. Kofroň. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: JUDr. 
Kofroň, Ing. Šrámek, p. Polanecký, Mgr. Stráská, Ing. Bc. Doubek, RSDr. Kotalík, MUDr. Hobzek, Ing. 
Rucká, p. starosta, JUDr. Hradil. 
JUDr. Kofroň – seznámil přítomné s návrhem p. Polaneckého: 
- doplnit plán kontrolní činnosti o bod č. 4 pro II. pololetí roku 2011 ve znění: 4. Kontrola původců odpadu 
na území města Milevska (právnické a fyzické osoby oprávněné k podnikání), zda jsou zapojeni do 
systému nakládání s komunálním odpadem zavedeným městem Milevskem. (K tomuto JUDr. Kofroň 
uvedl, že Kontrolní výbor ZMM není kompetentní se tímto zabývat, proto nebylo v kontrolách zahrnuto). 
  
Ing. Šrámek – doporučil Kontrolnímu výboru ZMM, aby se kontrolou ohledně nakládání s komunálním 
odpadem zabýval. 
p. Polanecký - navrhl výše uvedený pozměňující návrh, protože se na něj obracejí občané města, že ve 
večerních hodinách jsou jim přeplňovány kontejnery odpadem, který vzniká při podnikatelské činnosti. 
Dodržování vyhlášky o nakládání s odpadem je v kompetenci Kontrolního výboru ZMM, na základě 
zjištěných informací mohou být podniknuty další kroky, jde o prověření systému. Dle podkladů, které 
má k dispozici, více jak 50 % podnikatelů a fyzických osob podnikajících není zapojeno do systému 
s nakládáním odpadem, doplácejí na tom obyvatelé města. 
Mgr. Stráská – toto bude pro Kontrolní výbor ZMM obtížný úkol, domnívá se, že odbor životního 
prostředí by měl tyto věci sledovat, kontrolovat smlouvy a kolik podnikatelé vyprodukují odpadu a kam 
odpad ukládají. 
Ing. Bc. Doubek – informoval o návrhu spolupráce Finančního a  Kontrolního výboru ZMM. 
RSDr. Kotalík – doplnil, že každý podnikatelský subjekt je povinen vést evidenci nakládání s odpady, 
kterou je povinen předkládat při kontrolách orgánům státní správy. Kontrolní výbor se kontrole odpadů 
nebrání, jen jí dává zastupitelům na zvážení. 
MUDr. Hobzek – zastupitelstvo kontrolu odpadů požaduje, měla by být provedena. 
Ing. Rucká – informovala stručně o kontrolách týkajících se odpadů, které provádí odbor životního 
prostředí v rámci výkonu státní správy. 
p. starosta – přečetl druhou část návrhu p. Polaneckého - rozšířit bod č. 2 pro II. pololetí roku 2011 ve 
znění: 2. Namátková kontrola zadávání, výdajů na projektovou dokumentaci, STUDIE a důvody 
následně nerealizovaných projektů a STUDIÍ V OBDOBÍ 1998 - 2010. 
  
Ing. Bc. Doubek – Kontrolní ani Finanční výbor ZMM nemá za povinnost si nechat schvalovat plán své 
činnosti. 
Ing. Šrámek – ze zákona o obcích finanční a kontrolní výbor má poměrně málo kompetencí. Tím, že se 
oběma výborům schválí plán činnosti, je naplněno znění § 119 odst. 3 bod c) – kontrolní výbor plní další 
kontrolní úkoly, jimiž je pověřilo zastupitelstvo obce. 
JUDr. Kofroň – Kontrolní výbor se nebrání, chtěl jen vyjádřit svůj názor. 
JUDr. Hradil – vidí problém v přenesené působnosti. 
p. starosta – jestliže se nebude moci Kontrolní výbor dostat k potřebným údajům, bude informovat 
zastupitelstvo o tom, že mu toto nepřísluší. 
  



Jednání opustili Mgr. Stráská a JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
Ing. Šrámek přečetl návrh na usnesení doplněním dle návrhu p. Polaneckého: 
ZMM schvaluje předložený návrh plánu kontrolní činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva města 
Milevska na r. 2011 v upraveném znění (doplněno o kontroly ohledně odpadů a rozšíření kontroly na 2. 
pololetí o bod č. 4 - namátková kontrola na studie zadávání, výdajů na projektovou dokumentaci, 
STUDIE a důvody následně nerealizovaných projektů a STUDIÍ V OBDOBÍ 1998 – 2010). 
Pan starosta dal hlasovat o návrhu, který přečetl Ing. Šrámek: 
  
Usnesení č. 63/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje předložený návrh plánu kontrolní činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva města Milevska 
na r. 2011 v upraveném znění. 
Přítomno: 18     pro-17, proti-0, zdržel se-1 
  
13. Volba přísedících Okresního soudu v Písku - STA 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. 
Pan starosta navrhl rozšířit návrh na usnesení o bod č. II (na základě dopisu pana Smítky, který 
zastupitelé obdrželi): 
Zastupitelstvo města Milevska 
II. bere na vědomí rezignaci pana Smítky na funkci přísedícího Okresního soudu v Písku. 
Jednání opustila MUDr. Kofroňová. 
  
Usnesení č. 64/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. volí paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX a 
pana XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX přísedícími Okresního soudu v Písku na volební 
období 2011 - 2015. 
II. bere na vědomí vzdání se funkce přísedícího Okresního soudu v Písku pana Smítky k 27.06.2011. 
Přítomno: 17 pro-17, proti-0, zdržel se-0. 
  
14. Zástavní smlouva - zajištění půjčky z Fondu rozvoje bydlení města Milevska - STA 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. Na jednání se vrátila MUDr. Kofroňová a odešla 
paní Polívková. 
  
Usnesení č. 65/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje zástavní smlouvu na dům čp. 605 na parcele st. 696, pozemek parc. č. st. 696 o výměře 670 
m2 a pozemek parc.č. 1961/33 o výměře 1.509 m2 v k. ú. Milevsko, obec Milevsko, se 
zástavcem XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX k zajištění pohledávky – půjčky z Fondu rozvoje 
bydlení města Milevska ve výši 400.000 Kč. 
Přítomno: 17                                        pro-17, proti-0, zdržel se-0. 
  
15. Provoz bazénů - MST 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátili: Mgr. Stráská, JUDr. 
Kupec, Ph.D., MUDr. Kofroňová. 
  
Ing. Šrámek – dotaz ohledně financování provozu nádrží. 
Ing. Bc. Doubek – navrhl, aby areál bazénů byl provozován v režimu nádrží (varianta b. návrhu 
usnesení). 
Ing. Radosta – dotaz na provozní dobu areálu, upozornil, že měla být dříve a ne až před otevřením. 
p. Zelenka – předpokládaná otevírací doba je od 9:00 – 20:00 hodin. Podle návštěvnosti budou určeny 
dny s večerním nebo ranním koupáním dle návštěvnosti. 
MUDr. Kofroňová – dotaz, jak to funguje v Chýnově. 
p. starosta – vysvětlil, v jakém režimu funguje bazén v Chýnově. 
p. Koliha – minulý týden upozornil Městský úřad, že u budovaného koupaliště je navezena zemina 
s plasty a odpadem. 
Ing. Rucká – odbor životního prostředí a majetku toto řešil, v navezené zemi se nacházel nepatřičný 
odpad, který byl separován. 
  



Po dlouhé diskusi zastupitelů týkající se kalkulace a provozu bazénů, ve které vystoupili: 
Ing. Šrámek, p. Janda, p. Polanecký, p. Polívková, Ing. Bc. Doubek, p. Zelenka, MUDr. Kofroňová, Ing. 
Procházka, Ing. Radosta, MUDr. Hobzek, p. Málek, Ing. Rucká, p. Peták, Mgr. Stráská, Mgr. Třeštík, 
Ing. Lavička, Ing. Beneš, p. starosta, Mgr. Jelenová, p. Koliha, Mgr. Machartová, nechal pan starosta 
hlasovat o návrhu Ing. Bc. Doubka, aby areál bazénů byl provozován v režimu nádrží. 
Hlasování: Přítomno:                 pro-2, proti-12, zdržel se-6 
Návrh nebyl přijat. 
  
Usnesení č. 66/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. bere na vědomí informaci o rozsahu a potupu přípravy areálu bazénů na zahajovací sezónu 2011, 
II. rozhodlo, že areál bazénů bude provozován v režimu koupaliště. 
Přítomno: 20                                        pro-17, proti-0, zdržel se-3. 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Návrhy na nové záležitosti nebyly podány. 
Ing. Bc. Doubek – seznámil přítomné se zprávou Finančního výboru ZMM ohledně úkolu Zastupitelstva 
města Milevska týkající se podnětů p. Luxemburga, kterou zastupitelé obdrželi písemně před jednáním 
ZMM. 
Po výměně názorů zastupitelů ohledně předložení plánu Finančního výboru ZMM, konstatoval pan 
starosta, že na dnešním jednání ZMM měl předložit Finanční výbor ZMM plán činností na rok 2011. 
  
Informace úřadu. 
Pan tajemník Ing. Troják informoval přítomné, že 15.06.2011 a 07.09.2011 od 13:00 hodin se bude 
konat před jednáním ZMM školení zastupitelů v rámci projektu Svazu měst a obcí ČR „Vzdělaný 
zastupitel“. Město Milevsko bylo úspěšné v rámci výzvy č. 69 Vzdělávání lidských zdrojů ke zvýšení 
efektivity města Milevska týkající se vzdělávání úředníků. 
  
Dotazy. 
  
p. Peták – vznesl dotaz občanů, zda Svazek obcí Milevska předpokládá s projekty - využití dotace na 
cyklistické stezky, turistiku a volný čas. 
Mgr. Třeštík – Svazek obcí Milevska se v každém roce snaží čerpat maximum z dotačních titulů, i 
v letošním roce je v plánu několik položek týkající se cyklostezek a odpočinkových míst. 
p. Peták – upozornil, že při pořádání mistrovských zápasů FC ZVVZ každý rok na 1. května a na 
Bartolomějské posvícení, mistrovské zápasy a hostující celky si stěžují, že nemají v Milevsku kde 
zaparkovat autobusy. 
p. starosta – připomínka bude předána Městskému úřadu k vyřešení. 
  
p. Koliha – dotaz na p. Polaneckého, proč sděluje soukromé informace týkající se jeho osoby na 
veřejnosti. 
p. Polanecký – jednalo se o nabídku zaměstnání, obdržel od Svazku obcí Milevska soupis lidí, které 
mohou Služby města Milevska zaměstnat, nebyl zde žádný dodatek, že se jedná o důvěrné informace. 
Nabídku zaměstnání využilo v současné době 8 občanů města Milevska. 
p. Koliha – domnívá se, že ho p. Polanecký měl oslovit soukromě a ne na veřejnosti. 
  
Ing. Bc. Doubek – cca před dvěma měsíci oslovil e-mailem Radu města Milevska, že předkládané 
jednací řády komisí RMM nejsou v souladu s ústavními principy tohoto státu. Tzn., že po občanech a 
členech těchto komisí jsou vyžadovány povinnosti nad rámec zákona. 
Na e-mail mu nebylo odpovězeno. Detailně byl e-mail předán JUDr. Čunátové. 
p. starosta – Rada města Milevska předmětný e-mail neobdržela. 
Mgr. Třeštík – s tímto se seznámil v rámci jednání investiční komise, nebyl zde však vyjádřen žádný 
podnět vůči radě, naopak byl Investiční komisí RMM jednací řád schválen. K výši uvedenému e-mailu 
bylo zaujato stanovisko, že takto pojatý výklad je zcela mylný. 
JUDr. Kupec, Ph.D. – doporučil podávat náměty a připomínky určené Radě města Milevska písemně. 
Všechny podněty jsou na radě běžně projednány. 
Ing. Bc. Doubek – dohledá své materiály a zašle je písemně na adresu rady. 
Ing. Šrámek – vyzval zastupitele ke slušnější úrovni a vstřícnějšímu jednání. 
MUDr. Hobzek – v pozdních nočních hodinách by se neměla řešit doručená nebo nedoručená e-mailová 
korespondence, stačí doručit nebo osobně předat dokumenty písemně. 



Mgr. Stráská – v předmětném e-mailu šlo údajně o mlčenlivost, kterou měli být zavázáni členové komisí. 
Toto se týká komise sociální, která někdy řeší velmi citlivé osobní záležitosti, týkající se např. 
zdravotního stavu, apod. 
JUDr. Čunátová – podala vysvětlení k problému, kdy byl podán návrh jednacího řádu komisí, bylo 
napsáno, že členové komisí nesmí bez souhlasu starosty nebo gestora podávat jakékoliv informace 
médiím. 
Ing. Bc. Doubek – zašle vše znovu písemně. Dále vznesl dotaz ohledně mediální prezentace města 
Milevska v rádiu Orlík, která byla schválena v RMM. 
p. starosta – celá služba stojí 10.000 Kč za jeden rok, prezentace se týká kulturních a sportovních akcí, 
bude sloužit všem městským organizacím a městu Milevsku. 
Ing. Bc. Doubek – dotaz ohledně zavedení kamerového systému na skládce v Jenišovicích. 
p. Polanecký – kamerový systém v počtu 2 kamer je součástí dotačního titulu na rozšíření sběrného 
dvora na skládce Jenišovice, je tedy hrazen z operačního programu Ministerstva životního prostředí. 
Kamerový systém byl pořízen z důvodu krádeží, které se v uvedené lokalitě často vyskytují. 
  
p. Luxemburg – poděkoval Finančnímu výboru ZMM za zpracovanou zprávu, týkající se jeho podnětů. 
Vznesl dotaz na p. Polaneckého ohledně cen za odpad a za vodu. 
p. Polanecký – ceny jsou optimalizovány podle vývoje cenové mapy v České republice. 
  
Ing. Radosta – vrátil se k bodu č. 8, který nebyl schválen. Navrhl, aby vedení města vstoupilo znovu 
v jednání s Ing. Šindelářem, zda by nenabídl městu jinou parcelu. 
p. starosta – konstatoval, že toto je výsledek 3 let jednání. Ing. Šindelář nabídl uvedenou parcelu městu. 
Domnívá se, že zastupitelé svým rozhodnutím ochudili město o budoucí prodej předmětné parcely o 
cca 700.000 Kč. 
Ing. Radosta – vzhledem k zmíněnému vysokému napětí, které se na pozemku nachází, nevěří, že by 
byl za takovou cenu pozemek prodán. 
Mgr. Třeštík – konstatoval, že město určitě neschválením bodu 8 o peníze z budoucího prodeje určitě 
přišlo. 
Ing. Bc. Doubek – není si vědom, že v minulosti město prodalo stavební pozemek pro rodinný dům za 
více než 320 Kč. 
  
Pan starosta pozval přítomné na sobotní 4. setkání motorkářů - ZAHÁJENÍ SEZONY 2011, které se 
koná v sobotu 7. května na náměstí E. Beneše  a v neděli 8. května do Bažantnice, kde se koná STIHL 
TIMBERSPORTS. 
  
Jednání bylo ukončeno ve 23:00 hodin. 
  
Bc. Zdeněk Herout v. r. 
starosta 
  
Upravila:  Petra Slunečková 
  

 


